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ΔΕΛΤΙΟ ΤΥΠΟΥ

0 Υπουργός Βιομηχανίας, Κώστας Σημίτης, συναντήθηκε σήμερα με 
εκπροσώπους της ΓΣΕΕ, της Ομοσπονδίας Τστμέντου, των Ε.Κ. 
Ευβοίας κατ Μαγνησίας κατ εκπροσώπους των εργαζομένων του 
Ομίλου ΑΓΕΤ, μετά απο αίτησή τους.
Οτ εργαζόμενοτ ενημέρωσαν τον Υπουργό γτα τα προβλήματα που 
ανττμετωπίζετ σήμερα η ΑΓΕΤ κατ ο κλάδος της 
τστμεντοβτομηχανίας γεντκότερα.
Μετά το τέλος της συνάντησης ο Υπουργός δήλωσε όττ:
Είχαμε μία πολύ εποτκοδομηττκή συζήτηση, η οποία 
επτκεντρώθηκε κύρτα σε δύο θέματα:
-- Την προστασία της Ελληντκής Τστμεντοβτομηχανίας κατ
-- Την επαναφορά της ΑΓΕΤ υπο τον έλεγχο του Δημοσίου.
Οσον αφορά στο πρώτο, θα ήθελα να τονίσω όττ η Κυβέρνηση του 
ΠΑΣΟΚ έχετ πάρετ ήδη μέτρα γτα την προστασία της Ελληντκής 
Τστμεντοβτομηχανίας την οποία θεωρεί σοβαρό μοχλό ανάπτυξης 
της χώρας μας.
Σχεττκά με την επαναφορά της ΑΓΕΤ υπο τον έλεγχο του 
Δημοσίου, θα ήθελα να επτσημάνω όττ η πώληση της ΑΓΕΤ απο την 
κυβέρνηση της Ν.Δ. δημτούργησε ένα πλέγμα ρυθμίσεων οτ οποίες 
πρέπετ να επανεξετασθούν μετά το πέρας της δτκασττκής
δτερεύνησης, η οποία βρίσκετατ, ως γνωστόν, σε εξέλτξη. Περαττέρω η Κυβέρνηση συνεχίζετ ττς προσπάθετες γτα τη 
δτατήρηση των θέσεων εργασίας σττς Ετατρείες του Ομίλου.


